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Osoitetietojärjestelmän toteuttaminen –strategisen ohjausryhmän kokous 

19.1.2021 klo 9-11, Skype-kokous 

MUISTIO 

Läsnä: 

Puheenjohtaja Pentti Lähteenoja, MMM 
Mari Laakso, MMM, sihteeri 
Riitta Autere, VM 
Annika Collin, YM 
Ari-Pekka Dag, SM 
Päivi Tiihonen, Kuntaliitto 
Aija Holopainen, Kehto-paikkatietoverkosto, Lahden kaupunki, liittyi n klo 10 
Maaria Mäntyniemi, LVM 
Pete Piirainen, PLM 
Jani Kylmäaho, MML 
Jari Ylä-Kero, DVV 
 
Paula Ahonen-Rainio, MML 
Ada Ketelimäki, MML 
Timo-Ville Nieminen, MMM 
Sakeri Savola, MML 
 
 
 

1. Kokouksen avaus ja asialistan hyväksyminen 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 9.00. Hyväksyttiin asialista esitetyn mukaisena. Todet-
tiin, että Maanmittauslaitoksen edustaja ohjausryhmässä on vaihtunut, toivotettiin Jani Kyl-
mäaho tervetulleeksi ryhmään. 

2. Käsiteltiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 

Päivi Tiihonen ehdotti, että edellisen kokouksen pöytäkirjaan olisi voitu tarkemmin kuvata ko-
konaisjärjestelmän tietovirtoja. Todettiin, että kirjaukset on syytä tehdä yhteistyössä linjaus-
ten mukaisesti tarkemmassa keskustelussa. Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 

1. Tiedon hyödyntämisen ja avaamisen hanke-esittely 

Tanja Lahti ja Miina Arajärvi VM:stä esittelivät Tiha-hanketta. 
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Keskusteltiin yhteisistä intresseistä ja työkaluista. Jani Kylmäaho toivoi, että VM:n tarjoamia 
yhteentoimivuusvälineitä (Y-väline) voitaisiin edelleen kehittää käytettävimmiksi. 

Esitys confluence-työtilassa. 

2. Sisäänkäyntitiedon rooli OTJ:ssä 

Sakeri Savola alusti sisäänkäyntitiedon käyttäjätarpeista ja sen ympärillä tehdystä pilotti-
työstä. Keskusteltiin sisäänkäyntitiedon roolista tulevaisuuden osoitetietojärjestelmässä. To-
dettiin, että uusista rakennuksista sisäänkäynnit olisi helposti kerättä tietojoukko rakennuslu-
vituksen yhteydessä IFC-mallista, mutta olomassa olevasta rakennuskannasta vaikeasti ke-
rättävä. Ari-Pekka Dag korosti, että sisäisen turvallisuuden toimijoille sisäänkäynti- ja kulku-
pistetiedot ovat ehdottoman olennaiset. Päätettiin pitää suunnittelutyössä (ml. tietomalli ja 
sanastotyössä) sisäänkäyntitieto mukana. Tietoon liittyvät linjaukset, tehdään myöhemmin 
työn edetessä. 

3. Osoitetietojen hallinta -projektin ajankohtaiset 

Sakeri Savola kertoi projektin ajankohtaiskatsauksen. Todettiin, että sanastotyö on aloitettu 
Tekniikan Sanastokeskuksen (TSK) avustamana.  

 

4. Lainsäädäntötyön katsaus 

Ada Ketelimäki esitteli vuoden 2020 lopussa valmistunutta jatkoselvitystyötä. Puheenjohtaja 
alusti keskustelua varsinaisen lainsäädäntötyöryhmän perustamisesta ja toi yhtenä mahdolli-
sena vaihtoehtona esille, että tämä strateginen ohjausryhmä voisi toimia myös lainsäädäntö-
työryhmän ohjausryhmänä. Jatketaan asian käsittelyä ensi kokouksessa tarkempien suunni-
telmien kanssa. 

5. Ajankohtaiskatsaus ympäristöministeriön RYHTI-hankkeeseen 

Annika Collin kertoi lyhyesti RYHTI-hankkeen ajankohtaisista.  

6. Muut asiat 

Päätettiin pitää seuraava kokous perjantaina 19.2.2021 klo 9-11. 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 11.00 


